

折页线

330.0 mm

160.0 mm

使用说明
为获得更佳音质, 请定期清洁QCY手机APP客户端
以获取更新固件和机型信息

认识耳机

入耳检测装置
触控面板
LED指示灯
充电仓按钮
Type-C USB充电接口

双耳机配对

首次配对方法:
1. 首次取出耳机, 耳机将自动开机, 耳机将发出配对成功提示音, 耳机进入配对状态, 手机弹出通知 "QCY T8" 即可完成耳机与手机的配对。
切换设备配对方法:
1. 取下耳机并关机, 将耳机放回充电仓。
2. 长按充电仓开盖按钮, 当听到 "QCY T8" 提示音时, 耳机配对 "X" 支持持续连接两台手机, 下次开机时自动连接上次配对的手机。

恢复出厂设置

方法一: 长按触控面板 5 秒钟 (左右耳机在充电仓内), 听到提示音, 即可恢复出厂设置。
方法二: 打开手机 APP, 长按 "恢复出厂设置" 按钮, 即可恢复出厂设置。

佩戴耳机

1. 将耳机轻轻放入耳道, 以确保耳机有舒适的佩戴感。
2. 确保耳机佩戴稳固, 避免佩戴不稳导致耳机脱落。
3. 确保耳机佩戴稳固, 避免佩戴不稳导致耳机脱落。
4. 确保耳机佩戴稳固, 避免佩戴不稳导致耳机脱落。

单耳机使用模式

1. 在充电仓内, 取出耳机并打开充电仓盖子。
2. 打开手机蓝牙并配对耳机, 选择 "QCY T8" 进行配对。
3. 连接成功。

功能介绍

使用场景	状态	操作	LED	提示音
开机	耳机不在充电仓内, 耳机开机状态	轻触触控面板 3 秒	LED 闪烁蓝色	叮咚声
关机	耳机在充电仓内 (充电仓盖打开), 耳机关机状态	长按触控面板 5 秒 (或长按充电仓开盖按钮)	LED 闪烁红色	叮咚声
接听电话/结束通话	耳机在待机或通话中	轻触触控面板 1 秒 (或轻触充电仓开盖按钮)	LED 闪烁红色	叮咚声
暂停/继续音乐	耳机在待机或通话中	轻触触控面板 2 秒 (或轻触充电仓开盖按钮)	LED 闪烁红色	叮咚声
上一曲/下一曲	耳机在待机或通话中	长按触控面板 1 秒 (或长按充电仓开盖按钮)	LED 闪烁红色	叮咚声
接听电话/结束通话	耳机在待机或通话中	轻触触控面板 3 秒 (或轻触充电仓开盖按钮)	LED 闪烁红色	叮咚声
上一曲/下一曲	耳机在待机或通话中	长按触控面板 1 秒 (或长按充电仓开盖按钮)	LED 闪烁红色	叮咚声

QCY 蓝牙耳机售后服务

1. 本产品售后服务, 请参照国家三包规定执行。
2. 本产品售后服务, 请参照国家三包规定执行。
3. 本产品售后服务, 请参照国家三包规定执行。

FAQ

Q1: 蓝牙耳机不工作?
A: 请检查耳机是否在充电仓内, 并确保耳机与手机连接正常。
Q2: 蓝牙耳机音质不佳?
A: 请检查耳机是否正确佩戴, 并确保耳机与手机连接正常。
Q3: 蓝牙耳机续航时间短?
A: 请检查耳机是否在充电仓内, 并确保耳机与手机连接正常。

三包凭证

1. 三包有效期
2. 三包凭证
3. 三包凭证
4. 三包凭证
5. 三包凭证
6. 三包凭证
7. 三包凭证
8. 三包凭证
9. 三包凭证
10. 三包凭证

产品中有有害物质名称及含量

物质名称	含量
铅	0.002
镉	0.001
汞	0.001
铜	0.001
铁	0.001
镍	0.001
铬	0.001
钴	0.001
锰	0.001
钼	0.001
钨	0.001
铋	0.001
钒	0.001
锡	0.001
锑	0.001
铊	0.001
铟	0.001
铷	0.001
铯	0.001
钪	0.001
钇	0.001
锆	0.001
铪	0.001
铌	0.001
钽	0.001
钽	0.001
钽	0.001
钽	0.001
钽	0.001
钽	0.001
钽	0.001

使用说明
为获得更佳音质, 请定期清洁QCY手机APP客户端
以获取更新固件和机型信息

Overview

入耳传感器
触控面板
LED指示灯
充电仓按钮
Type-C USB充电接口

How to Connect

First time connectivity:
1. Turn on your earbuds (auto power on) and connect to your phone.
2. On your phone, search for "QCY T8" and tap to connect.
3. Multi-point connection is not available and earbuds will auto-reconnect to the last connected device upon power up again.

Switch connected device:
1. Turn off your earbuds (auto power off) and connect to your phone.
2. On your phone, search for "QCY T8" and tap to connect.
3. Multi-point connection is not available and earbuds will auto-reconnect to the last connected device upon power up again.

Factory Setting

1. Press the factory reset button for 5 seconds (LEDs will blink red and blue).
2. Release the factory reset button for 5 seconds (LEDs will blink red and blue).
3. Repeat steps 1 and 2 until you hear a beep, indicating the factory reset is complete.

How to Wear

1. Insert earbuds into your ears and check the fit.
2. Push earbuds into your ears and check the fit.
3. Push earbuds into your ears and check the fit.

Mono Mode

1. Earbuds were paired before. Keep touching panel on either earbud for 5s to power on. They will auto-remember the last connected device.
2. On phone, search for "QCY T8 Mono" to connect to the earbud to phone.

Charge the Earbuds
Push earbuds into the case and close the lid. Earbuds will also be fully charged.

Charge the Case
LED of the case will glow solid red when charging and turn green once topped up.

Parameters
Model: X0000X
Bluetooth version: V5.0
Standby time: approx. 60h
Music time: approx. 30h
Case time: approx. 10h
Operation range: 10m (with no obstacles)
Battery type: Li-ion
Battery capacity (earbuds): 3.7V, 30mAh
Battery capacity (case): 3.7V, 380mAh
Input (parameter/case): 5V # 400mA
Bluetooth module: HSP/HFP/A2DP/AVRCP

Functions

Functions	Current status	Operation	LED	Prompt
Power-on	Earbuds are not in the case (earbuds are in the case with lid closed) (battery is fully power)	Open the lid	LED blinks blue	TOPE
Power-off	Case is on power power	Push earbuds into case and close the lid	LED glows solid red when charging	TOPE
Answer/end call	Incoming call/calling	Double tap the panel to answer/end the call	LED glows red for 2s	TOPE
Ignore call	Incoming call	Keep touching the panel for 5s	LED glows red for 2s	TOPE
Voice assistant	Connected	Triple tap the panel	LED glows red for 2s	TOPE
Music pause/resume playing	Playing	1. Double tap 2. Tap on either earbud to pause and put it on in 5s to resume playing	LED glows red for 2s	TOPE
Skip track forward	Playing	Keep touching either panel for 2s to skip track forward	LED glows red for 2s	TOPE

Warranty Card

Warranty Period: 12 months (after purchase date, but not more than 3 years after production date)

Free Service: Supporting any defects caused by quality issues occur within the warranty period, please return this warranty card and purchase receipts to your dealer for free exchange service.

Model Number: _____
Date of Purchase: _____
User's Name: _____
User's Phone: _____
User's Address: _____
Shop's Name: _____
Shop's Address: _____
Comments: _____

FCC Statement

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference to residential installations. This equipment's operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Changes of modifications may be made without notice and are not guaranteed to be compatible with this equipment.

FCC ID: 2AE16-1799
FCC E-241649-1799

Hazardous substances and their contents in the item

Part	Hazardous substances									
	Pb	Hg	Cr	Cd	Pb	Hg	Cd	Pb	Hg	Cd
Case	0.00	0.00	0.00	0.00	0.00	0.00	0.00	0.00	0.00	0.00
Earbud	0.00	0.00	0.00	0.00	0.00	0.00	0.00	0.00	0.00	0.00
Case	0.00	0.00	0.00	0.00	0.00	0.00	0.00	0.00	0.00	0.00
Earbud	0.00	0.00	0.00	0.00	0.00	0.00	0.00	0.00	0.00	0.00

The item is made by 2017-2018 regulation.
It means that hazardous substance content in this part is beyond the limit of EU 2015/863 regulation.
It means that hazardous substance content in this part is beyond the limit of EU 2015/863 regulation.
It means that hazardous substance content in this part is beyond the limit of EU 2015/863 regulation.
It means that hazardous substance content in this part is beyond the limit of EU 2015/863 regulation.

Notes: Please average using time properly as your hearing may be damaged by using the device for a long time.
Manufacturer: Dongguan Heli Electronics Co., Ltd.
Address: Daoguo Town, Dongguan City, Guangdong, China